



# الصالحية

Date: 11/08/2024

Ref.: Ib/15/2024

To: Boursa Kuwait Co.

Dear Sirs,

التاريخ: 2024/08/11

الإشارة: إب/15/2024

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Disclosure of material information (Salhia Real Estate Company Receives a cash dividend approximately equivalent to KWD 2.723 million from A Joint venture company in the UK)**

**الموضوع: إفصاح معلومات جوهرية (شركة الصالحية العقارية تتسلم توزيعات أرباح نقدية بمبلغ 2.723 مليون د.ك تقريباً من شركة محاصة بالمملكة المتحدة)**

With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Chapter No. 4 of the "Disclosure & Transparency" of the Executive Bylaws of Law No. 7/2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority regarding disclosure of Material Information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام وقواعد الفصل الرابع من كتاب "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

We attach the disclosure form concerning the payment of cash dividends to Salhia Real Estate Company, amounting to approximately Kuwaiti Dinars 2,723,000/- from a joint venture company in the United Kingdom.

فإننا نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية والمتعلق باستلام شركة الصالحية العقارية توزيعات أرباح نقدية بمبلغ -/2,723,000 دينار كويتي تقريباً من شركة محاصة بالمملكة المتحدة.

Best regards,

مع خالص التحية ،،،

Ghazi F. Alnafisi  
Chairman

غازي فهد النفيسي  
رئيس مجلس الإدارة

\*Copy to the Capital Markets Authority.

\*نسخة للسادة/ هيئة أسواق المال





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية  
**Disclosure of Material Information Form**

Date:	Name of the listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ:
11 August 2024	Salhia Real Estate Co. (K.P.S.C)	شركة الصالحية العقارية (ش.م.ك.ع.)	11 أغسطس 2024
Material Information		المعلومة الجوهرية	
<p>We would like to inform you that Salhia Real Estate Company has received an amount of 7,000,000 Sterling Pounds (Seven million Sterling Pounds), equivalent to approximately KD 2,723,000 (Two million seven hundred and twenty-three thousand Kuwaiti Dinars), for the company's share of the cash dividends, KPI Real Estate (a joint venture company in the United Kingdom owned 50% by Salhia Real Estate Company).</p>		<p>نود إفادتكم باستلام شركة الصالحية العقارية مبلغ وقدره - 7,000,000/ جنيه إسترليني (سبعة ملايين جنيه إسترليني) ما يعادل - 2,723,000/ دينار كويتي تقريباً (مليونان وسبعمائة وثلاثة وعشرون ألف دينار كويتي)، وذلك عن حصة الشركة من توزيعات أرباح نقدية لشركة كي بي أي العقارية (شركة محاصة في المملكة المتحدة مملوكة بنسبة 50% لشركة الصالحية العقارية).</p>	
Significant Effect of the material information on the financial position of the company		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
<p>An increase in Company's Cash flows.</p>		<p>زيادة في التدفقات النقدية للشركة.</p>	

ب. محلول

